
MEMO GRIFFIE    

AAN : Raadsleden, collegeleden DATUM:  September 2020 

VAN : Griffie 

Betreft : 
Vragen en antwoorden commissie Ruimte (Q&A) 
3.2 – Warmteplan Scheldewijk 

 
Beste raad- en collegeleden, 
 
Voor de commissie Ruimte van 24 september 2020 zijn ten aanzien van de raadsvoorstellen 
de volgende vragen gesteld. De antwoorden staan in de kolom achter de vraag. Aanvullende 
vragen kunnen behandeld worden in de raad.  
 
Fractie: GL 
 

Behandeld door: wethouder  

 

Onderwerp: 3.2 – Warmteplan Scheldewijk 
 

Vraag Antwoord 

Vraag 1: Gasloos bouwen moet dat is een 

feit, dankzij het aangenomen 

Klimaatakkoord en het amendement van 

D66 waarin de verplichting verviel om alle 

woningen in Nederland aan te sluiten op het 

gasnet.  Maar vanaf dat uitgangspunt zijn 

nog altijd meerdere keuzes te maken. U 

schrijft dat u heeft gekozen voor 

aquathermie. Waarom is deze 

energievoorziening de beste keuze? 

  

Er is een energieverkenning gedaan naar de beste 
methode op deze locatie. Hierover heeft besluitvorming 
door college plaatsgevonden. Overigens zijn 
alternatieven wel toegestaan bij de aanbesteding. 
Praktisch gesproken echter is gebleken dat gesloten 
bodembronnen niet kunnen ivm bodenverontreiniging op 
grotere diepte. Daarnaast leveren luchtwarmtepompen 
minder rendement, hebben hogere kosten en geven 
meer geluidsoverlast. 
 

Vraag 2: Is duurzame energie in de vorm 
van dit type warmtenet ook duurzaam voor 
de portemonnee van de burger? Neem 
bijvoorbeeld het warmtenet in 
Lammerenburg. Dat is een dure 
energievoorziening voor de burger. Gaan 
de maandelijkse kosten van aquathermie 
voor de burgers van de Scheldewijk voor- of 
nadelig zijn ten opzicht van gas? Zijn hier 
berekeningen voor gemaakt? 
 

De huidige gasprijs is de maximale prijs die gevraagd 
mag worden op grond van de Warmtewet. Deze 
bedragen liggen lager, dit is gebleken uit de 
aanbesteding. 

Vraag 3: U heeft gekozen voor Eteck en wel 

voor een periode van 30 jaar. Dat is erg 

lang. 

A) Hoe ziet het proces eruit naar een 

alternatieve leverancier op het moment dat 

Eteck zijn prestaties niet levert en ook na 

waarschuwingen niet kan leveren? Lees in 

dat kader ook de reviews op 

https://nl.trustpilot.com/review/www.eteck.nl 

 

B) Is het college bekend met deze slechte 

reviews van klanten over Eteck waarin 

geklaagd wordt over de slechte prestaties 

en de hoge energierekening? Hoe wordt 

voorkomen dat in Vlissingen een gelijke 

ervaring en beeldvorming ontstaat? Dat 

gunnen we u en de nieuwe bewoners van 

het Scheldekwartier niet. 

 

A: Dit wordt vastgelegd in de concessieovereenkomst. 
De afschrijvingen en de restwaarde als we e.e.a. gaan 
overnemen worden ook vastgelegd. Als Eteck failliet 
gaat wijst de minister een ander energiebedrijf aan dat 
de exploitatie moet voortzetten.  
B: Er zijn bij ieder bedrijf slechte reviews te vinden. Er 
zijn door Eteck 45.000 woningen aangesloten, daar zal 
altijd een slechte review, of meerdere, van zijn te vinden. 
Dit mag en is geen grond om een partij uit te sluiten van 
een aanbesteding. 
C: Ja, die hebben ook meegedaan bij de marktscan en 
de aanbesteding.  
D: Dit wordt vastgelegd in de concessieovereenkomst: 
zowel de startprijzen als de inflatiecorrectie. Er zit 
bovendien een maximering op grond van de Warmtewet. 
Hoger kosten dan gas kan zodoende niet. Bij het niet 
nakomen van de concessieovereenkomst kan e.e.a. bij 
de rechter worden afgedwongen. 
 

https://nl.trustpilot.com/review/www.eteck.nl


C) Zijn er andere leveranciers dan Eteck 

voor deze energievoorziening? (Aangezien 

in deze reviews onder andere wordt 

geklaagd over de monopoliepositie van 

Eteck? 30 jaar afhankelijk zijn van, en 

vastzitten aan, een monopolist klinkt toch 

niet zo aantrekkelijk?) 

 

D) Wat zijn de processtappen naar een 

alternatieve energievoorziening op het 

moment dat Eteck zijn prestaties niet kan 

leveren en/of deze energievoorziening veel 

te duur blijkt te zijn. De SGP heeft geen zin 

in een Scheldekwartier 2.0 debacle. 

 

  
 

 
Fractie: CDA Behandeld door: wethouder  

 

Onderwerp: 3.2 – Warmteplan Scheldewijk 
 

Vraag Antwoord 

1. De techniek van warmtenet zoals dat in 

de Scheldewijk zal worden toegepast, is 

relatief nieuw. Heeft een systeem zich 

elders in Nederland op deze schaal al 

bewezen?  

 

De zeewatercentrale in Duindorp is van dezelfde 
techniek. Eneco heeft deze aangelegd, maar kampte 
met problemen. Eteck heeft vervolgens e.e.a. 
overgenomen en aangepast en exploiteert het net nu. 

2. In hoeverre is Vlissingen aansprakelijk 

als Eteck niet in staat is de benodigde 

warmte of koude te leveren? 

 

Niet, Eteck is aansprakelijk. 

3. Zijn alle inwoners van de Scheldewijk 

verplicht om warmte en koude af te nemen 

bij Eteck? 

 

Inwoners of ontwikkelaars mogen een alternatief 
voorstellen, maar dan moet dan minstens gelijkwaardig 
zijn als de aansluiting die wordt aangeboden. Dit moet 
ook minstens gelijkwaardig zijn op gebied van uitstoot 
van CO2, stikstof en geluidsoverlast.  
 

4. Hoe en door wie worden de tarieven van 

Eteck vastgesteld? 

 

Dit volgt uit de aanbesteding en dit wordt vastgelegd in 
de concessieovereenkomst. Naar de toekomst toe zijn 
de tarieven gemaximeerd door de Warmtewet op basis 
van de gasprijs. 

 

 


